
Rada Gminy Niwiska 

Protokół nr 15 

XV Sesja w dniu 26 maja 2025  

Obrady rozpoczęto 26 maja 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:42 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Paweł Albrycht 

2. Danuta Bober 

3. Marta Gola 

4. Danuta Kozak 

5. Maciej Kubik 

6. Robert Łakomy 

7. Stanisław Magda 

8. Joanna Marut 

9. Leszek Micek 

10. Tomasz Pieniek 

11. Robert Róg 

12. Stanisław Rzemień 

13. Krzysztof Skowroński 

14. Marek Świderski 

15. Damian Wilk 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Niwiska Leszek Micek. Po otwarciu 

sesji i powitaniu radnych oraz zaproszonych gości stwierdził, iż w sesji uczestniczy 13 radnych, 

Rada Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Wójt gminy Niwiska 

Elżbieta Wróbel zawnioskowała o wprowadzenie w punkcie 6 porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030. Wszyscy radni byli „za” wnioskiem wójta 

gminy. Wniosek został przyjęty. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji (28.04.2025 r.). 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono uwag. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Leszek Micek poinformował, że w dniach 29 i 30 kwietnia br. wpłynęły 

informację na temat działalności Nadleśnictwa Tuszyma i Nadleśnictwa Mielec. Obie te 

informacje zostały przekazane radnym drogą mailową w dniu 30 kwietnia br.  

 

 

 



4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonywania 

uchwał Rady Gminy. 

Wójt gminy Elżbieta Wróbel poinformowała, że w okresie międzysesyjnym tj. od 28 kwietnia 

do 26 maja 2025 r. zostało wydane 3 zarządzenia, w tym: 2 zarządzenia w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2025 r. oraz zarządzenie w sprawie wyznaczenia 

osób do ochrony lokali obwodowych komisji wyborczych w wyborach Prezydenta PR. 

Został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko dyrektora GOKiB w Niwiskach. Spośród 

kandydatów wybrana została pani Katarzyna Kulig z Kolbuszowej, która w ocenie Komisji 

Rekrutacyjnej posiada doświadczenie w organizacji wydarzeń kulturalnych, jak również 

umiejętności i predyspozycje niezbędne do pracy na w/w stanowisku. 

Zakończyły się kontrole zewnętrzne w Urzędzie, przeprowadzone przez Wojewodę 

Podkarpackiego oraz Regionalną Izbę Obrachunkową w Rzeszowie. Zakres kontroli 

obejmował: 

-  ustalenia ogólnoorganizacyjne, 

- przyjmowanie, rozpatrywanie i załatwianie skarg i wniosków oraz prowadzenie spraw 

związanych z ewidencją działalności gospodarczej, 

- budżet, księgowość i sprawozdawczość, 

- gospodarkę mieniem, 

- rozliczenia gminy z jednostkami organizacyjnymi. 

Wystąpienia pokontrolne zostaną zamieszczone w BIP. 

 

23 maja odbyło się otwarcie ofert w przetargu na „Budowę odcinka sieci kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Hucisko”. Łącznie wpłynęło 14 ofert. Najniższa oferta na 59 000,00 zł została 

złożona przez firmę HYDROMONTER Józef Różański z Czarnej Sędziszowskiej. Najwyższą 

ofertę złożyła firma Hydrobud z Pilzna na kwotę 164 082,00 zł. Trwa procedura przetargowa. 

W najbliższym czasie zostanie Państwu przesłany raport o stanie gminy Niwiska za 2024 rok. 

Taki obowiązek nakłada na wójta art. 28 aa. ustawy o samorządzie gminnym. Raport obejmuje 

podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim. Rada gminy rozpatruje raport podczas 

sesji absolutoryjnej. W debacie nad raportem mogą również zabierać głos mieszkańcy gminy. 

Wymaga to złożenia pisemnego zgłoszenia do Przewodniczącego Rady Gminy, najpóźniej na 

dzień przed sesją. Zgłoszenie musi zostać poparte podpisami przez co najmniej 20 osób. 

Szczegółowe informacje w tym zakresie zostaną zamieszczone na naszej stronie internetowej, 

po ustaleniu terminu sesji absolutoryjnej. 

Dzięki staraniom Gminy Niwiska będą realizowane dwa projekty dla dzieci i młodzieży. 

Pierwszy z nich to zajęcia ABC pływania dla dzieci ze szkół podstawowych – klasy 1- 3. 

Zajęcia będą realizowane na basenie w Cmolasie. Wartość projektu – 26 000,00 zł, realizacja: 

maj – lipiec 2025 r. Drugim projektem dofinansowanym z Ministerstwa Sportu i Turystyki  – 

jest projekt realizowany wraz z LKS Hucina - „Organizacja zajęć i imprez sportowo  - 

rekreacyjnych dla dzieci i młodzieży” w  ramach którego odbędą się: Olimpiada 

Przedszkolaków oraz Turniej w piłce nożnej dla dzieci i młodzieży. Termin realizacji: czerwiec  

– sierpień 2025 r., wartość projektu - 22 400,00 zł. 

Wójt gminy pogratulowała drużynie z Orlika w Niwiskach. Dzięki zaangażowaniu 

zawodników oraz trenera Cezarego Jarosza, drużyna Orlika w Niwiskach została 

zakwalifikowana na turniej piłkarski w Łodzi – gdzie będą walczyć z 24 drużynami z całej 



Polski. Dla młodych zawodników będzie to okazja poszerzyć horyzonty, zdobyć nowe 

doświadczenia, a przy okazji promować Gminę Niwiska. 

5. Analiza realizacji zadań ochrony zdrowia na terenie Gminy. 

Informacja dotycząca funkcjonowania ośrodka zdrowia w Niwiskach i w Siedlance została 

przekazana radnym w materiałach do sesji i stanowi załącznik do protokołu. Pomimo 

zaproszenia żaden przedstawiciel tych placówek nie pojawił się na sesji Rady Gminy. Dyskusji 

nie podjęto.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030 został omówiony przez kierownika Referatu 

Inwestycji i Rozwoju Urzędu Gminy Niwiska Kazimierza Kwaśnika. Zgodnie z art. 10g 

ust. 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym: Strategia rozwoju 

ponadlokalnego opracowana przez porozumienie międzygminne jest przyjmowana przez 

właściwe rady gmin i obowiązuje od dnia jej przyjęcia przez ostatnią radę gminy. Strategia 

rozwoju ponadlokalnego opracowana z udziałem powiatu jest przyjmowana również przez radę 

powiatu i obowiązuje od dnia jej przyjęcia przez ostatnią radę gminy lub powiatu.  

W zmieniającej się szybko rzeczywistości pojawia się konieczność głębszego przeglądu 

dokumentów strategicznych. Jednym z ważnych powodów jest też nowa perspektywa 

finansowa Unii Europejskiej 2021–2027. Potrzebę wprowadzenia zmian w dokumencie 

w szczególności uzasadniała konieczność wprowadzenia zmian na liście projektów IIT.  

W związku z powyższym w styczniu/ lutym 2025 r. Partnerzy Partnerstwa Kolbuszowskiego 

podjęli stosowne uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania aktualizacji Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030 oraz określenia 

trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji. Tym samym 

oficjalnie rozpoczęły się prace nad aktualizacją najważniejszego dokumentu nadającego 

kierunek rozwoju gmin Powiatu Kolbuszowskiego, których bliskość geograficzna wymaga 

wspólnego planowania nad wyzwaniami i szansami obszaru. W dniach 25.03–28.04.2025 r. 

odbyły się konsultacje społeczne projektu aktualizacji Strategii. W trakcie konsultacji 

społecznych w wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne wypełnione formularze uwag. 

Dodatkowo projekt aktualizacji Strategii podlegał opiniowaniu przez Zarząd Województwa 

Podkarpackiego. W dniu 22 kwietnia 2025 r. Zarząd Województwa Podkarpackiego 

w Rzeszowie podjął Uchwałę Nr 95/2342/25 w sprawie zaopiniowania projektu aktualizacji 

Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030  

w zakresie sposobu uwzględnienia ustaleń i rekomendacji w zakresie kształtowania 

i prowadzenia polityki przestrzennej w województwie, określonych w Strategii Rozwoju 

Województwa – Podkarpackie 2030. Projekt dokumentu został zaopiniowany pozytywnie. 

Dodatkowo projekt aktualizacji Strategii podlegał postępowaniu strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko. Burmistrz Kolbuszowej jako Lider Partnerstwa 

Kolbuszowskiego zwrócił się w dniu 25.03.2025 r. do Podkarpackiego Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Rzeszowie oraz Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Rzeszowie na podstawie art. 57 ust. 1 pkt 2, art. 58 ust. 1 pkt 2 oraz na 

podstawie art. 48 ust. 1 i ust. 5-6 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu 

informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz 

o ocenach oddziaływania na środowisko z wnioskami o podjęcie decyzji umożliwiającej 

odstąpienie od obowiązku przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 



dla projektu dokumentu pn. Aktualizacja Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa 

Kolbuszowskiego na lata 2022–2030. W dniu 11.04.2025 r. do Urzędu Miejskiego 

w Kolbuszowej wpłynęło pismo znak: SNZ.9020.1.13.2025.JB od Podkarpackiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Rzeszowie, w którym uzgodniono 

w zakresie sanitarno-higienicznym odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko dla projektu aktualizacji Strategii. W dniu 28 kwietnia 2025 r. do 

Urzędu Miejskiego w Kolbuszowej wpłynęło pismo znak WOOŚ.410.1.10.2025.AP.4 od 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie w którym stwierdzono, że 

uwzględniając zakres i charakter działań dla projektu aktualizacji Strategii, nie jest wymagane 

przeprowadzenie strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Przyjęcie aktualizacji 

strategii rozwoju ponadlokalnego, stanowiącej jednocześnie strategię IIT jest niezwykle ważne 

zarówno w kontekście zarządzania spójnym i zintegrowanym rozwojem danego obszaru jak 

i możliwościami pozyskiwania środków zewnętrznych na realizację zadań ujętych w tym 

wieloletnim planie rozwoju. Zmieniające się nowe uwarunkowania zewnętrzne, wynikające 

m.in. z kryzysu gospodarczego, celów i kierunków wsparcia jakie zaproponowała Komisja 

Europejska w ramach perspektywy finansowej 2021–2027, oraz zmieniające się podejście do 

finansowania i współpracy z samorządami, wynikające z polityk krajowych, wpłynęły na 

zmiany dokumentów strategicznych na wszystkich szczeblach administracji publicznej 

w kraju, co determinowało konieczność aktualizacji zaplanowanych najważniejszych zadań do 

realizacji na obszarze strategicznej interwencji jakim jest Partnerstwo Kolbuszowskie. Mając 

na względzie powyższe, podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Uwag i zapytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Danuta Bober, Marta Gola, Danuta Kozak, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Leszek Micek, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Albrycht, Stanisław Rzemień 

Radni podjęli uchwałę nr XV/75/2025 w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP z terenu gminy Niwiska. 

Przedmiotowy projekt uchwały zreferowała z-ca wójta gminy Jolanta Marut. Stosowanie do 

art. 15 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych, strażak 

ratownik OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu, otrzymuje, niezależnie od otrzymywanego wynagrodzenia, ekwiwalent pieniężny. 

Wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustala, nie rzadziej niż raz na 2 lata, właściwa rada gminy 

w drodze uchwały. Ekwiwalent pieniężny nalicza się za każdą rozpoczętą godzinę liczoną od 

zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej lub gotowości do wyjazdu w celu 

realizowania zadań, o których mowa w art. 3 pkt 7 tej ustawy, bez względu na liczbę wyjazdów 



w ciągu jednej godziny. Ekwiwalent pieniężny jest wypłacany z budżetu właściwej gminy. 

Obowiązująca w tym zakresie uchwała Rady Gminy Niwiska podjęta w dniu 15 maja 2024 r. 

została unieważniona na podstawie wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Rzeszowie z dnia 2 kwietnia 2025 r. Stało się tak, na skutek skargi Prokuratura Rejonowego 

w Kolbuszowej, który badał treść uchwały pod względem prawnym. W uzasadnieniu skargi 

Prokurator podał, że ustalono wysokość ekwiwalentu pieniężnego za każdą rozpoczętą godzinę 

uczestnictwa, co oznacza nieuprawnioną modyfikację postanowień ustawy o ochotniczych 

strażach pożarnych. Prawidłowo wysokość ekwiwalentu pieniężnego powinna być naliczana za 

każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia wyjazdu z jednostki OSP. W związku z tym, że 

obowiązująca uchwała została unieważniona z upływem 30 dni od doręczenia wyroku, tj.  

z dniem 24 maja, podjęcie nowej uchwały w tym zakresie jest niezbędne, aby można było 

wypłacać ekwiwalent za udział w akcjach. Zawarte w projekcie uchwały stawki ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaka ratownika pozostały na takim samym poziomie, jak stawki w uchwale 

z 2024 r. 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 26 maja br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP z terenu gminy Niwiska.  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Danuta Bober, Marta Gola, Danuta Kozak, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Micek, Tomasz Pieniek, Krzysztof Skowroński, Marek Świderski 

BRAK GŁOSU (2) 

Robert Róg, Damian Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Albrycht, Stanisław Rzemień 

Radni podjęli uchwałę nr XV/76/2025 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników OSP z terenu gminy Niwiska. 
 

Radny Stanisław Magda omyłkowo wziął udział w głosowaniu nad przyjęciem przedmiotowej 

uchwały. Uchwała dotyczy bowiem jego interesu prawnego, ze względu na to, że jest członkiem 

OSP. Jednak pomyłka ta (1 głos „za”) nie ma wpływu na podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/48/2024 Rady Gminy Niwiska z dnia 

25 listopada 2024 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Niwiska i nadania jej 

statutu. 

Projekt uchwały został przestawiony przez z-cę wójta gminy Jolantę Marut. 25 listopada  

2024 r. Rada Gminy Niwiska powołała Młodzieżową Radę Gminy Niwiska i nadała jej statut. 

10 lutego 2025 r. odbyły się wybory. 6 marca 2025 r. miała miejsce I sesja, podczas której radni 

złożyli ślubowanie. W pierwszych obradach został poruszony temat opiekuna Młodzieżowej 

Rady. Zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie gminnym Młodzieżowa Rada Gminy może 

posiadać opiekuna, Wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady dokonuje Rada Gminy spośród 



kandydatów wskazanych przez Młodzieżową Radę. Ponieważ Młodzieżowa Rada Gminy 

Niwiska widzi potrzebę powołania opiekuna i złożyła w tym zakresie wniosek formalny, 

potrzebne jest uzupełnienie zapisów statutowych o wymagania, które musi spełniać opiekun, 

zakres jego obowiązków oraz zasady jego odwoływania. Jeśli tego nie określimy, podjęcie 

uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy może skończyć się 

uchyleniem tej uchwały przez Wojewodę. Prezentowany na dzisiejszej sesji projekt uchwały 

zakłada dodanie do statutu Młodzieżowej Rady Gminy Niwiska dodatkowego rozdziału – 6a 

pod tytułem „Opiekun Młodzieżowej Rady”. 

Uwag i zapytań nie było. 

Głosowano w sprawie:  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/48/2024 Rady Gminy Niwiska z dnia 25 

listopada 2024 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Niwiska i nadania jej 

statutu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Danuta Bober, Marta Gola, Danuta Kozak, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Leszek Micek, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Albrycht, Stanisław Rzemień 

Radni podjęli uchwałę nr XV/77/2025 w sprawie zmiany uchwały nr VIII/48/2024 Rady 

Gminy Niwiska z dnia 25 listopada 2024 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Gminy Niwiska i nadania jej statutu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska 

na 2025 rok. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska na 

2025 r. omówiła wójt Elżbieta Wróbel. Zwiększa się planowane dochody budżetu gminy  

o kwotę 133 313,36 zł w tym: zwiększa się dochody bieżące o kwotę 34 113,36 zł, zwiększa 

się dochody majątkowe o kwotę 99 200,00 zł. Zwiększa się planowane wydatki budżetu gminy 

o kwotę 133 313,36 zł w tym: zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 79 395,20 zł, zmniejsza 

się wydatki majątkowe o kwotę 114 604,00 zł, zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 

53 172,56 zł, zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 274 140,00 zł. Projektowane zmiany 

związane są m.in. z realizacją projektu „Aktywna Szkoła raz-dwa-trzy - ABC pływania”, 

realizacją dofinansowania z Województwa Podkarpackiego na zadanie pn. „Modernizacja dróg 

dojazdowych do pól gminie Niwiska” (Hucisko i Leszcze) oraz zmianami przeznaczenia 

funduszu sołeckiego wsi Niwiska. Ponadto w związku ze zwiększeniem dochodów z tytułu 

opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, zwiększają się wydatki na zakup usług 

w dziale 851, rozdziale 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi. Projekt uchwały przewiduje 

też zwiększenie dochodów o wpływy z odsetek bankowych z przeznaczeniem na dotację 

podmiotową dla Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Niwiskach na zakup pamiątkowej 

tablicy z okazji 450-lecia lokacji wsi Niwiska. W omawianym projekcie uchwały zawarto 

również zmniejszenie wydatków związanych z odsetkami od zaciągniętych kredytów  

i pożyczek oraz realizacją zadania „Poprawa efektywności energetycznej obiektów gminnych” 

i przeznaczenie tych środków na: opracowanie dokumentacji projektowej zadania „Rozbudowa 



budynku administracyjnego Urzędu Gminy o windę z przebudową części budynku  

i przebudową pochylni dla osób niepełnosprawnych”, wpłatę na Fundusz Wsparcia Państwowej 

Straży Pożarnej na zakup lekkiego samochodu rozpoznawczo – ratowniczego dla Komendy 

Powiatowej PSP w Kolbuszowej, dotację dla ZUK w Niwiskach na poprawę efektywności 

energetycznej oczyszczalni ścieków w Trześni (wykonanie magazynu energii elektrycznej) 

oraz opracowanie dokumentacji projektowej zadania „Modernizacja boiska sportowego  

w Hucinie”. 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 26 maja br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska na 

2025 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Danuta Bober, Marta Gola, Danuta Kozak, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Leszek Micek, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Albrycht, Stanisław Rzemień 

Radni podjęli uchwałę nr XV/78/2025 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały 

Budżetowej Gminy Niwiska na 2025 rok.  

10. Wolne wnioski i informacje. 

Sołtys wsi Hucina Adam Chlebowski podkreślił, że to, że drużyna Orlika w Niwiskach została 

zakwalifikowana na turniej piłkarski w Łodzi, to także sukces wszystkich, którzy brali udział  

w głosowaniu, które decydowało o zakwalifikowaniu się.  

11. Zapytania, wnioski mieszkańców. 

Radna Danuta Bober poruszyła temat dotyczący lokalizacji świetlic wakacyjnych. Mieszkańcy 

mają wątpliwości co do tego, dlaczego ta forma wsparcia jest dostępna tylko w wybranych 

miejscowościach – w Niwiskach i Hucinie, a nie np. w Siedlance. W tej kwestii wójt gminy 

wyjaśniła, że świetlice są organizowane z myślą o rodzinach, w których oboje rodziców pracuje 

i nie mają możliwości zapewnienia dziecku opieki w okresie wakacyjnym. Wakacyjne 

świetlice działają tylko przez jeden miesiąc wakacji, a warunki zatrudnienia personelu świetlicy 

także mają znaczenie – instruktorki zatrudnione są na część etatu. Lokalizacja świetlic nie jest 

przypadkowa. Chociażby w Hucinie, opcja ta sprawdza się z bardzo konkretnych powodów – 

szkoła na uboczu, nie przy drodze wojewódzkiej, plac zabaw na miejscu. Wójt zdaje sobie 

sprawę z oczekiwań mieszkańców, którzy chcieliby mieć świetlicę jak najbliżej miejsca 

zamieszkania. Jednak to nie jest możliwe. Ostateczna decyzja o miejscach, w których będą 

organizowane zajęcia świetlicowe na zbliżających się wakacjach zapadnie po spotkaniu  

z instruktorkami świetlic. 



Radny Maciej Kubik zaproponował, aby najbliższa sesja Młodzieżowej Rady Gminy Niwiska 

odbyła się na wyjeździe, np. w Przyłęku. Jego zdaniem rozluźniłoby to młodzieżowych 

radnych, bo podczas posiedzeń w urzędzie gminy są oni bardzo spięci. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

  

        Protokołowała:    Przewodniczący Rady Gminy Niwiska 

 

     Kinga Saj                                                    Leszek Micek 

 

 


